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  PROTOKÓŁ nr XXXVI/22 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

TRYB ZDALNY OBRADOWANIA 

w dniu 14 kwietnia 2022 r. 

 

XXXVI sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 14 kwietnia 2022 r. o godz. 14.00  

w trybie zdalnym obrady poprowadził Przewodniczący Roman Michalski z sali obrad 

Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Przewodniczący posiedzenie 

otworzył i stwierdził po odczytaniu imiennym obecności, że aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczyło 18 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowiło 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych  

- zał. nr 1).  

 

I. Sprawy regulaminowe:   

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powitał zebranych i obserwujących, Zarząd  

oraz Radę Powiatu. Na protokolantów powołał Magdalenę Romankiewicz i Dominikę 

Konopnicką. Następnie przedstawił porządek obrad, do którego nie wniesiono uwag i zarządził 

głosowanie (porządek obrad został przyjęty jednogłośnie - 18 za; 0 wstrz.; 0 przeciw i stanowi 

zał. nr 2). Imienne głosowanie stanowi zał. nr 3. Następnie powiedział, że do protokołu  

nr XXXV/22 z dnia 3 marca 2022 r. zostały uwzględnione uwagi zgłoszone przez Radnego 

Wojciecha Długoborskiego. Przewodniczący zarządził głosowanie imienne w wyniku, którego 

protokół został przyjęty jednogłośnie (18 za; 0 wstrz.; 0 przeciw). Imienne głosowanie stanowi 

zał. nr 4. 

 

II. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Gryfińskiego za rok 

2021 (druk nr 1/XXXVI);  

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko powiedziała,  

że na koniec 2021 r. w Stacji zatrudnionych było 28 osób. W roku poprzednim zostało 

przeprowadzonych sumarycznie 7 486 czynności kontrolnych i wizytacji, które w ogromnej 

przewadze były związane ze stanem epidemii. W związku z przeprowadzonymi czynnościami 

zostało nałożonych 51 mandatów karnych na łączną kwotę 5 600,00 złotych oraz 4 kary 

pieniężne na kwotę łączną 25 000,00 złotych. Ponadto zostało wydanych 409 decyzji 
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administracyjnych i 112 decyzji płatniczych. Jeżeli chodzi o pobór próbek, to zostało 

pobranych 363 próbki. W porównaniu do roku 2020 tych kontroli było 4 353, a w 2019 r.  - 

2111. Odnosząc się do mandatów Inspektor poinformowała, że w 2020 r. było o wiele mniej 

mandatów. Wynikało to z tego, że wszystko praktycznie było w lockdownie. W tym czasie 

również nie były przeprowadzane czynności kontrolne, a w porównaniu z rokiem 2019, gdzie 

nałożono74 mandaty na ponad 15 000,00 złotych, no to widać jaka jest różnica w zakresie 

działalności Stacji. W 2021 r. działalność Inspekcji była ukierunkowana przede wszystkim na 

kontrolę przestrzegania ograniczeń, nakazów, zakazów w związku z wystąpieniem stanu 

epidemii. Realizacja harmonogramów nadzoru nad obiektami na dany rok, czyli na rok 2021, 

została zawieszona ze względu na to, że głównym działaniem Inspekcji były działania 

przeciwepidemiczne związane właśnie z epidemią SARS-CoV-2, czyli przeprowadzanie 

wywiadów, czynności kontrolnych. Jednocześnie skupiono się na kontrolach interwencyjnych 

i tematycznych, które spływały do Stacji. Ponadto chcąc się odnieść do zapytania, które padło 

na Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia, jak najbardziej kontynuują nadzór nad osobami 

uchylającymi się od obowiązkowych szczepień ochronnych jest kontynuowany. I tak na koniec 

ubiegłego roku liczba osób, które uchyliły się od szczepień, wynosiła 77 dzieci, co się przekłada 

na 105 rodziców bądź opiekunów prawnych. Wszystkie te osoby są zgłaszane do Inspekcji 

poprzez świadczeniodawców przeprowadzających obowiązkowe szczepienia ochronne  

w kwartalnych sprawozdaniach z tychże szczepień. W ramach przeprowadzanych działań 

wobec osób uchylających się od szczepień, wysłano 34 pisma informacyjne, które miały na 

celu pouczenie rodziców bądź opiekunów prawnych o tym jakie są korzyści i zagrożenia 

związane z chorobami, na które istnieje możliwość uodpornienia poprzez szczepienia. Ponadto 

wysłano również 34 upomnienia, w których było wezwanie do zrealizowania obowiązku 

zaszczepienia dzieci. Zostało wystawionych także 6 postanowień, które odnosiły się do 

zarzutów stawianych przez osoby uchylające się od szczepień w zakresie prowadzenia 

egzekucji administracyjnej, 34 tytuły wykonawcze, które zostały skierowane do Wojewody 

Zachodniopomorskiego, jak również 37 wniosków również do Wojewody właśnie dotyczących 

wszczęcia postępowania egzekucyjnego oraz nałożenia grzywny na osoby uchylające się od 

szczepień dzieci. W związku działaniami Inspekcji w roku 2021 Wojewoda 

Zachodniopomorski nałożył grzywny na 27 osób na łączną kwotę ponad 8 000,00 złotych.  

W rezultacie w 2 przypadkach zostały zrealizowane zaległe obowiązkowe szczepienia 

ochronne. Jeżeli chodzi o realizację tych szczepień, to jak najbardziej zostały zrealizowane 

wszystkie w pełni zaległe szczepienia wynikające z kalendarza szczepień. Było też pytanie  

o to, jeżeli jest nałożona jedna grzywna czy Stacja robi coś dalej, jeżeli ludzie nadal nie szczepią 
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dzieci. Tak, jak najbardziej. Wnioskują po raz kolejny do Wojewody o nałożenie kolejnych 

grzywien. Jeżeli chodzi o egzekwowanie już samych nałożonych grzywien, to tym zajmuje się 

bezpośrednio Wojewoda Zachodniopomorski, który te grzywny nakłada. Stacja nie zajmuje się 

ściąganiem grzywien, czy to w przypadku wykonania już szczepień, czy jeszcze przed. Jeżeli 

chodzi ogólnie o kwestię bezpieczeństwa stanu sanitarnego Powiatu, to działania w związku  

z ogłoszonym stanem epidemii przede wszystkim skupiały się na tym, żeby działać 

przeciwepidemicznie i jak najbardziej wspomóc ograniczanie rozprzestrzeniania się zakażenia. 

Dodała, że ma nadzieję, iż odpowiedź na pytania dotyczące szczepień jest wystarczająca. Jeżeli 

są inne zapytania, to udzieli na nie odpowiedz. 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Sławomir Terebecki  

oraz Radny Zbigniew Szmaja (18+2=20) 

 

Radny Tomasz Mirakowski odnosząc się do zapisów na stronie 38 sprawozdania  

„W powiecie gryfińskim w roku 2021 planowano utworzyć kąpieliska na terenie gminy 

Cedynia, Gryfino, Moryń, Trzcińsko-Zdrój oraz Banie. W sezonie kąpielowym 2021 roku dla 

osób pragnących zażyć wypoczynku nad wodą w powiecie gryfińskim planowano udostępnić 

pięć następujących kąpielisk: kąpielisko śródlądowe w Moryniu, kąpielisko śródlądowe  

w Steklnie, kąpielisko Miejskie w Cedyni, kąpielisko nad jeziorem Dłużec, kąpielisko nad 

jeziorem Strzeszowskim” powiedział, że nie ma Gryfina i zapytał czy to pomyłka. 

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko odpowiedziała,  

że kąpielisko w Steklnie znajduje się na terenie Gminy Gryfino, jakby nie patrzeć. Wymienione 

zostało kąpielisko śródlądowe w Moryniu, w Steklnie, w Cedyni nad jeziorem Dłużec i nad 

jeziorem Strzeszowskim. Wszystkie gminy wymienione powyżej, czyli Cedynia, Gryfino, 

Moryń, Trzcińsko-Zdrój oraz Banie powtórzyły się i są to obiekty, które zostało wymienione. 

Inspektor poinformowała, że gminy zgłaszają do Stacji plany dotyczące tworzenia kąpielisk. 

Następnie, gdy są już zgłoszone uchwały, to Stacja je opiniuje i wówczas tworzone  

są kąpieliska i na dany sezon kąpielowy są one otwierane. Inspektor dodała, że jest to zbieżne 

w sprawozdaniu ze względu na to, że wszystkie te gminy zawierają się w wykazie tych   

5 kąpielisk, które są poniżej.  

 

Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że wokół jest mnóstwo jezior, a tylko pięć jest 

wytypowanych przez gminy. Czy wiadomo, dlaczego inne jeziora nie są udostępniane, jako 
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kąpieliska, czy to zły stan wody? 

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko odpowiedziała,  

że zależy to od gmin. W zeszłym roku dodatkowo było jedno miejsce okazjonalnie 

wykorzystywane do kąpieli, ale to było ze względu na to, że harcerze mieli tam miejsce 

wypoczynkowe i wtedy było to miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli. Utworzenie 

kąpieliska wiąże się z szeregiem wymogów do spełnienia. Między innymi profil wodny, 

badania dodatkowe, badanie dna, muszą być odpowiednie warunki spełnione zgodnie z ustawą. 

Każda gmina bądź osoba, która chce zorganizować kąpielisko, musi szereg tych warunków 

spełnić. I są to nie tylko warunki, które wymaga Stacja, tylko są one wymagane ustawowo. 

Stacja zupełnie nie mamy wpływu na to, ile tych kąpielisk będzie i jak najbardziej co roku 

zwracają się praktycznie do każdej gminy z informacją o korzyściach płynących z tworzenia 

kąpielisk. Wówczas jest napływ i ludzi, którzy chcą odpoczywać, jest zwiększone 

bezpieczeństwo. Z tego co wie, tak jak Pan Radny powiedział, jest dużo jezior na terenie 

Powiatu, które mogłyby być wykorzystywane, jednakże na to musi się zdecydować każda 

gmina, bo za tym idzie szereg obowiązków.  

 

Prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 5. 

 
III. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie za 2021 r. 

(druk nr 2/XXXVI);  

 
Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie Małgorzata Szwajczuk 

powiedziała, że Państwo Radni otrzymali obszerny materiał dotyczący sytuacji na rynku pracy 

oraz działań urzędu w 2021 r. I tak począwszy od sytuacji na rynku pracy powiedziała,  

że w znaczący sposób poprawiła się, ponieważ nastąpił spadek o 1,8% stopy bezrobocia do 

poziomu 7,2% w stosunku do roku poprzedniego. Jest to znaczący spadek i jest wyższy niż na 

terenie całego województwa, gdzie wyniósł on 1,2%. W 2021 r. stosunek liczby osób 

zarejestrowanych i stopy bezrobocia w stosunku do województwa był znacznie większy w 2020 

r., natomiast w 2021 r.  stopa bezrobocia na terenie Powiatu była na poziomie porównywalnym. 

Liczba osób bezrobotnych rejestrujący się w Powiatowym Urzędzie Pracy na dzień 31 grudnia 

2021 r. wynosiła 1803 osoby i spadła o 468 osób w stosunku do końca grudnia 2020 r. Liczba 

osób z prawem do zasiłku natomiast wyniosła tylko 171 osób, to zaledwie 9,48% ogółu osób 

bezrobotnych. Tutaj liczba ta również spadła o 205 osób w stosunku do końca roku 2020,  

co wskazuje na niewielką liczbę osób tracących zatrudnienie w roku 2021. W 2020 r. 
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następował sukcesywny wzrost liczby osób bezrobotnych w poszczególnych miesiącach, 

natomiast w roku 2021 można było zauważyć znaczący spadek tej liczby. W poszczególnych 

gminach Powiatu Gryfińskiego na koniec grudnia 2021 r. liczba osób bezrobotnych 

kształtowała się w następujący sposób. Najwięcej osób bezrobotnych zarejestrowanych było  

w Gminie Chojna, potem Gminie Gryfino, najmniej natomiast w Gminie Stare Czarnowo oraz 

w Gminie Widuchowa. Wskaźnik bezrobocia najniższy na terenie Gminy Stare Czarnowo oraz 

Gminy Gryfino, natomiast najwyższy na terenie Gminy Cedynia oraz Gminy Chojna. Tutaj 

łączna liczba osób bezrobotnych wynosi 1803 osoby, natomiast znacząca grupa tych osób to 

osoby zamieszkujące tereny wiejskie i aż 1194 osoby to właśnie osoby z terenów wiejskich. 

Liczba rejestracji w 2021 r. to 1863 osób, natomiast wyrejestrowało się 2034 osoby,  

co świadczy o poprawie sytuacji na rynku pracy oraz znaczącej liczbie osób podejmujących 

zatrudnienie po stagnacji, która miała miejsce w roku 2020. Dyrektor kontynuując dodała,  

że struktura bezrobocia radykalnie nie ulega zmianie. Jeżeli chodzi o Powiat Gryfiński w 

dalszym ciągu przeważająca liczba osób to są kobiety - 61,15 %, natomiast osoby zamieszkałe 

na wsi aż 66,2%. Na uwagę zasługuje fakt, iż większą liczbę osób bezrobotnych stanowią osoby 

młode niż osoby po pięćdziesiątym roku życia. Tutaj sytuacja rynku pracy wydaje się być 

korzystniejsza dla Powiatu, ponieważ osoby młode są w stanie podejmować zatrudnienie  

na oferowanych przez pracodawców miejscach pracy, których to miejsc pracy jest w tej chwili 

bardzo dużo. Osoby po pięćdziesiątym roku życia z kolei stanowią 30% ogółu bezrobotnych i 

tutaj sytuacja, jeżeli chodzi o te osoby utrzymuje się w kolejnych latach. Bezrobotnych według 

wykształcenia również jakość drastycznie nie uległy zmianie w stosunku do roku 2020 i w tej 

chwili również największą grupę stanowią osoby bez kwalifikacji zawodowych oraz  

z wykształceniem gimnazjalnym lub niższym. Stanowili oni 36% ogółu bezrobotnych, 

natomiast osoby długotrwale bezrobotne to 1168 osób i 64% ponad ogóły liczby 

zarejestrowanych. Kolejna grupa to osoby bez kwalifikacji zawodowych, które również  

z tą znaczącą grupą stanowiącą 31 % ogółu zarejestrowanych oraz osoby bez doświadczenia 

zawodowego, tutaj 333 osoby nie posiadają takiego doświadczenia. W ramach posiadanych 

środków podejmowane były różne działania, aby sytuacja na rynku pracy uległa poprawie.  

W związku z czym w dyspozycji urzędu było ponad 20 milionów złotych. Środki te 

przeznaczone były przede wszystkim na realizację działań aktywizujących dla osób 

bezrobotnych. Środki w ramach limitu przyznanego przez Ministra Pracy i Polityki Społecznej 

ponad 3,5 miliona złotych, Krajowy Fundusz Szkoleniowy na aktywizację pracodawców oraz 

osób przez nich zatrudnianych na podnoszenie kwalifikacji przez te osoby to jest ponad 365 

tysięcy złotych, realizacja projektów współfinansowanych z Europejskiego Funduszu 
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Społecznego. W ramach EFS realizowane były dwa projekty dla osób powyżej pięćdziesiątego 

roku życia oraz dla osób poniżej trzydziestego roku życia. I tutaj również proporcjonalnie około 

1 miliona złotych dla osób młodych i około 2 200 000,00 złotych dla osób powyżej 

trzydziestego roku życia. Kolejne środki to środki na rehabilitację osób niepełnosprawnych - 

82 tysiące złotych było przeznaczone na realizację działań dla tych osób i środki w ramach 

tarczy antykryzysowej - ponad 11 milionów złotych było w dyspozycji urzędu pracy. Spośród 

tych wszystkich środków 14 milionów złotych zostało wydatkowane. Zrealizowane zostały 

wszystkie potrzeby pracodawców oraz osób bezrobotnych, które zostały zgłoszone do urzędu. 

Jak można zaobserwować, największa kwota to środki na działania wspierające 

przedsiębiorców w związku z sytuacją kryzysową na rynku, jaka nam się pojawiła w wyniku 

pandemii oraz ograniczeń w funkcjonowaniu firm. Kolejne środki to są środki na aktywizację 

osób bezrobotnych. W ramach tych środków realizowane były działania zmierzające do 

podwyższenia lub uzupełnienia kwalifikacji zawodowych oraz zdobycia doświadczenia 

zawodowego w odpowiedzi na sytuację osób bezrobotnych, o której wcześniej wspominała, jak 

również na wspieranie zatrudnienia oraz wspieranie podejmowania działalności gospodarczej  

i tworzenia miejsc pracy przez osoby bezrobotne. Środki wydatkowane były na działania 

związane z aktywizacją, w szczególności staże, tutaj ponad 1 milion złotych ma takie działania 

zostały wydany i 164 osoby korzystały z finansowania w ramach tych środków. Kolejna forma 

to dotacja na rozpoczęcie działalności – kwota ponad 1 miliona złotych została wydatkowana 

dla 50 osób. Również prace interwencyjne oraz refundacje kosztów wyposażenia stanowiska 

pracy bardzo popularne formy wśród pracodawców. W tej chwili przeznaczone w kwocie około 

500 000,00 złotych na pracę interwencyjne, gdzie 139 osób skorzystało z tego wsparcia oraz 

refundacje kosztów wyposażenia, gdzie została wydatkowana kwota 360 000,00 złotych  

z przeznaczeniem dla 17 przedsiębiorców. Łącznie w 2021 r. 722 osoby zostały objęte 

aktywizacją. Oprócz działań aktywizujących urząd pracy prowadził również działania 

wspierające przedsiębiorców - podnoszenie kwalifikacji dla przedsiębiorcy i jego pracowników 

oraz działania osłonowe w ramach tarczy antykryzysowej. Odpowiednio 193 osoby zostały 

objęte kształceniem w ramach środków Krajowego Funduszu Szkoleniowego oraz 2 102 

podmioty zostały objęte działaniami w ramach tarczy antykryzysowej. Wsparcie finansowe dla 

osób bezrobotnych przeznaczone było w szczególności na staże. Dodała, że zostały 

przedstawione wszystkie formy, z których osoby bezrobotne mogły korzystać, jeżeli chodzi  

o wsparcie ich wchodzenia na rynek pracy, w szczególności podnoszenie kwalifikacji oraz 

wspieranie rozpoczynania działalności gospodarczej przez te osoby. I tutaj kwoty 

wydatkowane na staż w stosunku do roku 2000 znacząco wzrosły, o ponad milion złotych 
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kwota została zwiększona, jak również środki na rozpoczynanie działalności gospodarczej 

uległy zwiększeniu. W ramach wsparcia finansowego dla osób bezrobotnych środki  

te przeznaczone były przede wszystkim na zdobywanie doświadczenia zawodowego, 

wspieranie podejmowania działalności, podnoszenie kwalifikacji zawodowych oraz wspieranie 

mobilności zawodowej poprzez refundację kosztów dojazdu do pracy i opieki nad dzieckiem 

lub osobą zależną. Łącznie ponad 2 640 000,00 złotych zostało wydatkowane na działania 

wspierające dla osób bezrobotnych i w ramach tych środków 532 osoby bezrobotne zostały 

objęte finansowaniem. Wsparcie finansowe dla przedsiębiorców to przede wszystkim działania 

związane z tarczą antykryzysową. Tutaj wypłacane były dotacje dla branż poszkodowanych 

wskutek pandemii i największa kwota dla nich właśnie była przeznaczona, tj. ponad 

8 400 000,00 złotych. Wykorzystano z tego 83% i 1829 firm skorzystało z tychże dotacji. 

Łącznie 9 747 480,00 złotych zostało wydatkowane na działania wspierające przedsiębiorców 

i 2 102 przedsiębiorców skorzystało z tychże środków. W roku 2021 pojawiły się pozytywne 

efekty sytuacji jaka była na rynku pracy, a mianowicie wsparcia dotyczącego tarczy 

antykryzysowej. Pracodawcy troszeczkę uspokoili swoje nastroje, co widać w działaniach 

związanych z podejmowaniem współpracy z urzędem w ramach działań aktywizujących osoby 

bezrobotne. I tutaj, jak można zaobserwować, kwota dotycząca realizacji staży dla osób 

bezrobotnych, gdzie pracodawcy są zobowiązani są zatrudniać te osoby po zakończeniu stażu, 

w roku 2020 wyniosła zaledwie 700 000,00 złotych, w roku 2021 to już 1 797 000,00 złotych. 

Także jeżeli chodzi o prace interwencyjne, gdzie również zobowiązani pracodawcy są po 

zakończeniu realizacji tychże prac ze wsparciem urzędu do zatrudnienia już we własnym 

zakresie z własnych środków osoby bezrobotne, gdzie 600 000,00 zł urząd wydał w roku 2020, 

natomiast w 2021 r. na ten cel został wydatkowany już ponad 1 000 000,00 złotych. Kształcenie 

ustawiczne przedsiębiorców - podobnie jak w roku 2020 finansowaniem zostało objętych 193 

podmioty. Kwota przeznaczona była podobna na działania wspierające podnoszenie 

kwalifikacji, natomiast znacząco wzrosły koszty, jeżeli chodzi o prowadzenie szkoleń  

i finansowanie tychże szkoleń przez przedsiębiorców. Sytuacja rynku i zmieniające się ceny 

miały wpływ na zmniejszenie się liczby osób, które mogły skorzystać z tego wsparcia. 

Pozostałe działania, jakie urząd zrealizował 2021 r., to przede wszystkim działania związane  

z realizacją ofert pracy, które wpływały do urzędu, przy czym w roku 2021 tych ofert było 

prawie dwukrotnie więcej niż w roku 2020, co również wskazuje na poprawę nastrojów 

zatrudnieniowych przedsiębiorców. Ponad 4,5 tysiąca ofert pracy przedstawionych było do 

realizacji przez urząd, przy czym wydanych skierowań do pracy to 589. Nie jest to zbyt duża 

liczba w stosunku do wszystkich przyjętych ofert pracy, natomiast wynika to przede wszystkim 
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z sytuacji jaka była związana z pandemią, a więc wiele osób nie podejmowało zatrudnienia  

z uwagi na brak możliwości sprawowania opieki nad dziećmi w trakcie zdalnego nauczania lub 

zamknięcia szkół i przedszkoli, jak również wiele osób obejmowanych było kwarantanną  

w tym okresie. W związku z tym też działania aktywizujące i przedstawianie ofert pracy 

klientom urzędu było w tym okresie bardzo utrudnione. Jednocześnie zatrudnienie na rynku 

pracy uzupełniane było przez osoby z zewnątrz, a mianowicie przez cudzoziemców, dla których 

2093 oświadczenia zostały zarejestrowane oraz 136 zezwoleń na pracę sezonową. Tu również 

widziany był znaczący wzrost w stosunku do roku 2020. Ponadto pracownicy urzędu 

dokonywali porad i informacji zawodowych, gdzie 413 osób takimi działaniami zostało 

objętych. Urząd w 2021 r. zawarł 2287 umów. Były to przede wszystkim umowy związane  

z dotacjami w ramach działań antyepidemiologicznych, czyli w ramach tarczy antykryzysowej. 

Kolejne działania umowy dotyczące kosztów działalności również w ramach tarczy 

antykryzysowej. Natomiast jeżeli chodzi o działania aktywizujące, to umowy dotyczące 

podnoszenia kwalifikacji pracowników i jego pracodawców oraz umowy dotyczące staży i prac 

interwencyjnych, stanowią największą liczbę zawieranych w roku 2021 umów. Dwieście 

piętnaście stanowisk pracy zostało utworzone w ramach tychże umów. Ponadto urząd w roku 

2021 wydał ponad 5 tysięcy decyzji administracyjnych w sprawach związanych ze statusem  

i uprawnieniami osób do których zastosowanie miały przepisy ustawy o promocji zatrudnienia 

i instytucjach rynku pracy. Od wydanych decyzji wniesiono tylko 4 odwołania, wydano 

ponadto 611 zaświadczeń dla osób bezrobotnych. Prowadzona była bieżąca obsługa klientów. 

Tutaj przede wszystkim kontakt zdalny i telefoniczny. Szesnaście tysięcy siedemset 

siedemdziesiąt jeden takich kontaktów wykonali pracownicy urzędu w okresie całego roku oraz 

w trakcie tychże kontaktów przygotowali 1944 indywidualne plany działania. W związku  

z działaniami, jakie były podjęte w 2020 r. dotyczące zmiany struktury organizacyjnej oraz 

funkcjonowania urzędu jego regulaminu, przeprowadzona została analiza dotycząca 

funkcjonowania urzędu po tychże zmianach. Wśród osób bezrobotnych i pracodawców 

przeprowadzono ankiety, w wyniku których ustalono, iż zmiany, które zostały 

przeprowadzone, zostały przez tychże respondentów ocenione pozytywnie. I tak wśród 

ankietowanych 112 osób bezrobotnych oraz 110 pracodawców dokonano oceny pod kątem 

funkcjonowania jednostki oraz badania pod kątem satysfakcji klienta zarejestrowanych osób 

bezrobotnych i tychże pracodawców, gdzie ocenie poddano sprawność i szybkość obsługi 

klientów, kompetencje i fachowość pracowników, zrozumiałość informacji przekazywanych 

przez pracowników, zaangażowania oraz chęć pomocy, jaką pracownicy wykazują w stosunku 

do swoich klientów oraz możliwość wyboru miejsca załatwiania spraw. W wyniku 
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przeprowadzonej oceny ustalono, iż 98 osób bezrobotnych, co stanowi 87% oraz 95 

pracodawców – 86% spośród badanych, oceniło pracę urzędu jako bardzo dobrą, byli bardzo 

zadowoleni z wykonywania pracy przez pracowników. Około 65% bezrobotnych i 80% 

pracodawców uznało, że praca ta jest powyżej ich oczekiwań, a dotyczy to sprawności  

i szybkości obsługi, kompetencji i fachowości pracowników, zrozumiałości informacji 

przekazywanych przez pracowników oraz zaangażowania i chęci pomocy wykazywanej przez 

nich w stosunku do obsługiwanych klientów. Pozostała grupa ankietowanych, za wyjątkiem  

2 osób bezrobotnych i 2 przedsiębiorców, oceniła załatwiania spraw w oparciu o wymienione 

wyżej kryteria, jako zgodne z ich oczekiwaniami. Dziewięćdziesiąt sześć osób bezrobotnych  

i 99 pracodawców pozytywnie oceniła możliwość załatwiania spraw, uzyskiwania informacji, 

składania wniosków w wybranej przez siebie placówce urzędu, niezależnie od usytuowania 

terytorialnego siedziby. Stąd też urząd wnioskuje, iż zmiany organizacyjne, które zostały 

przeprowadzone w roku 2020 były korzystne dla działalności urzędów i należy je zachować  

w takiej formie, jak to zostało przeprowadzone. Jeżeli są jakieś pytania, to chętnie odpowiem.  

 

Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że w otrzymanym materiale jest informacja,  

że w 2021 r. rejestracji ogółem dokonało 1866 osób. W tym samym okresie wyrejestrowało się 

2334 osoby. Następnie Radny zapytał, ile z pośród tych osób wyrejestrowanych zostało 

skreślonych przez PUP, ile na wniosek samych bezrobotnych. Dobrze wiadomo, że liczba nie 

pracujących jest większa niż liczba zarejestrowanych bezrobotnych. Jaka jest to skala 

procentowa? (zapytanie BRZ.0002.36.2022.MR wraz z odpowiedzią stanowi zał. nr 6). Radny 

kontynuując powiedział, że przez pandemię wiele firm przestało istnieć, wiele firm ograniczyło 

swoją działalność. PUP ma takie dane i wychodząc już w przyszłość Radny zapytał, czy branże 

w tym branża turystyczna – szerokorozumiana, będą miały możliwość odbudowy i otrzymania 

większych środków niż do tej pory PUP przeznaczył.  

 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie Małgorzata Szwajczuk 

odpowiedziała, że jeżeli chodzi o liczbę wyrejestrowanych osób, to ponad 1400 z tych osób 

stanowiły osoby wyłączone z ewidencji z powodu podjęcia zatrudnienia, które same zgłaszały 

do urzędu podjęcie zatrudnienia, natomiast pozostałą grupę stanowiły osoby wyrejestrowane  

z różnych przyczyn. Na tamten moment nie była w stanie podać dokładnych liczb, jeżeli chodzi 

o proporcje dotyczące osób wyrejestrowujących się na własny związek oraz osób, które zostały 

wyrejestrowane z różnych przyczyn, a mianowicie z przyczyny między innymi odmowy 

propozycji przedstawionej przez urząd. Ponad 4,5 tysiąca ofert pracy było w dyspozycji urzędu, 
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w związku z tym wszelkie działania jakie urząd podejmował były skierowane na to, żeby tym 

osobom, które są zarejestrowane w urzędzie, a powinny być zarejestrowane zgodnie z ich 

oświadczeniami w celu podjęcia pracy lub innej formy aktywizacji, takie właśnie oferty 

aktywizacji lub oferty pracy były przedstawiane i w sytuacji, kiedy taka osoba nie decydowała 

się nie podając istotnej przyczyny, braku możliwości podjęcia zatrudnienia, no to po prostu 

była wyrejestrowana z takiego powodu. Dodała, że są to standardowe działania urzędu i nie 

polegają na tym, aby z przyczyny na przykład niezgłoszenia się na wizyty w urzędzie te osoby 

wyrejestrowywać, ponieważ w tej chwili liczba ofert pracy jest tak duża, że jeżeli chodzi  

o wizyty kontrolne bez możliwości przedstawienia oferty pracy, w zasadzie takich wizyt w tej 

chwili już się nie odbywa. Są to wizyty celowe, a więc takie związane z oczywiście 

potwierdzaniem gotowości do podjęcia zatrudnienia, natomiast w każdej z takich wizyt urząd 

jest w stanie przedstawić propozycję zatrudnienia czy też innej formy aktywizacji, którą ta 

osoba powinna rozpatrzeć pod kątem swoich możliwości, predyspozycji oraz teoretycznie 

przyjąć. Jeżeli natomiast chodzi o sytuację podmiotów i pandemie na terenie Powiatu 

Gryfińskiego, no urząd nie odnotował żadnych zgłoszeń dotyczących zmniejszenia stanu 

zatrudnienia czy też likwidacji podmiotu z terenu naszego Powiatu. Oczywiście jeżeli chodzi  

o rejestr przedsiębiorców, jeżeli chodzi o dane Urzędu Statystycznego, to można stwierdzić,  

że liczba tych podmiotów w jakiś sposób znaczący się na terenie naszego Powiatu nie zmieniła, 

a więc nie można wnioskować, że dużo podmiotów zostało w tym okresie zlikwidowanych. 

Oczywiście statystycznie rzecz biorąc podmioty nawet w sytuacji, kiedy nie ma zagrożenia 

epidemicznego, również likwidują swoje działalności. To wynika ze standardowych sytuacji 

ekonomicznych i tutaj taka sytuacja również i w tym roku miała miejsce. A więc podmioty 

rejestrowały się i wyrejestrowywały się. W związku z czym urząd raczej nie przewiduje jakichś 

negatywnych bardzo skutków związanych z ograniczeniami w działalności branży turystycznej 

i gastronomicznej firm, które na terenie Powiatu funkcjonowały. Jeżeli chodzi natomiast  

o wsparcie udzielane przedsiębiorcom, to tarcza antykryzysowa w dalszym ciągu jeszcze 

funkcjonuje, natomiast liczba podmiotów zgłaszających swoje akcesję do tychże środków jest 

w zasadzie znikoma. W tej chwili około 5 podmiotów takie wnioski złożyło, a więc z tego 

wynika, że sytuacja uległa w tym momencie poprawie, jeżeli chodzi o sytuację podmiotów. 

Natomiast możliwości dofinansowania działań aktywizujących oczywiście w roku bieżącym  

są podobne do roku poprzedniego. Środki na tworzenie stanowisk pracy chociażby uległy  

w związku z tym podwyższeniu i z 21 000,00 zł w roku 2021 na 25 000,00 złotych w roku 

bieżącym, a więc została uwzględniona sytuacja związana z inflacją.  
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Prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 7. 

 
IV. Informacja z działalności bieżącej szpitala powiatowego prowadzonego przez 

Spółkę z o.o. „Szpital Powiatowy w Gryfinie”. 

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Jerzy Domaradzki (20+1=21) 

 

Prezes Zarządu Spółki Szpital Powiatowy Łukasz Dombek powiedziała, że 1 kwietnia, czyli 

niecałe dwa tygodnie temu minął Jego rok pracy w Spółce, także jest już roczniakiem.  

Następnie przeszedł do prezentacji. Pierwszy slajd ukazywał rachunek zysków i strat za rok 

2021. Spółka odnotowała zysk w kwocie 43 552,32 złotych, która może ulec jeszcze zmianie. 

Ostatecznie dane zostaną przekazane przy najbliższym posiedzeniu. Są to dane, które otrzymał 

w dniu dzisiejszym od głównej księgowej. W momencie, kiedy obejmował pracę w Spółce to 

na oddziale chorób wewnętrznych było 22 łóżka, ten stan rzeczy się nie zmienił. Także na 

chwilę obecną, do dnia dzisiejszego również funkcjonują 22 łóżka. Jeżeli chodzi o oddział 

chirurgii ogólnej, to liczba łóżek została zwiększona o 2 sztuki, czyli na dzień dzisiejszy  

w Szpitalu zakontraktowanych jest 12 łóżek chirurgicznych. Z informacji od ordynatora 

oddziału chirurgicznego wynika, że w miesiącu marcu wykonano w Szpitalu 124 zabiegi 

operacyjne w ramach chirurgii ogólnej. Jeżeli chodzi o oddział medycyny paliatywnej, to na 

chwilę obecną jest usytuowany w głównym budynku na ul. Parkowej i w momencie przejęcia 

Spółki było 5 łóżek, natomiast na chwilę obecną na oddziale medycyny paliatywnej jest 18 

łóżek. Jeżeli chodzi o Zakład Opiekuńczo - Leczniczym przy ul. Armii Krajowej w Gryfinie to 

na początku było 26 łóżek, po zmianach, po zakontraktowaniu nowych łóżek, na dzień 

dzisiejszy w ZOL-u jest 33 łóżka. Jeżeli chodzi o Zakład Pielęgnacyjno - Opiekuńczo - 

Psychiatryczny w Nowym Czarnowie, to również jest zmiana, zmiana mała, bo z 47 na 48 

łóżek. Kolejnym punktem to jest rebranding. Zarządzeniem Prezesa zostało wprowadzone 

nowe logo Szpitala. Kolory wiodące to kolor jasnoniebieski, kolor zielony, kolory nadziei  

i kojarzące się na chwilę obecną z nowoczesną służbą zdrowia. Na slajdzie znajduje się 

przykładowa tablica, którą będą identyfikowane poszczególne oddziały czy zakłady, czyli  

z lewej strony logo Szpitala na niebieskim tle, który jest kolorem logowskim, nazwa 

poszczególnego oddziału czy zakładu. Wizerunkowa zmiana obejmie wszystkie jednostki. 

Przed głównym wejściem nowego skrzydła znajduje się kaseton na białym tle z logo krzyża  

i nazwą Szpitala jak również nad głównym wejściem do budynku starego, który od niedawna 

będzie nosił numer faktury budynku a, natomiast nowy budynek - skrzydło b. I tutaj również 
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logo i poszczególne pracownie, czy poszczególne poradnie, które będą zajmowały się w starym 

budynku. Prezes Szpitala przechodząc płynnie do slajdu drugiego tj. do tablicy informacyjnej 

poinformował, że została zamieszczona we wszystkich kanałach, które posiada Szpital -  

w social media, na stronie internetowej, a także w lokalnej prasie, tak aby wszyscy pacjenci, 

wszyscy mieszkańcy Powiatu mieli dostęp do poszczególnych numerów telefonów, czy to do 

poradni, czy to do samego Szpitala. Następnie poinformował, że w Gryfinie funkcjonuje 

poradnia chirurgiczna, urologiczna, ortopedyczna, ginekologiczno – położnicza, natomiast  

w Chojnie poradnia chirurgiczna, urologiczna, laryngologiczna, okulistyczna, ginekologiczno- 

położnicza, a w Bielicach poradnia ginekologiczno - położnicza. Kolejny slajd przedstawiał 

inwestycje i sprzęt medyczny. Spółka pozyskała kwotę 1 405 076,88 złotych, na którą składa 

się sprzęt medyczny, a także w tej kwocie dotacja pozyskana przez Starostwo Powiatowe na 

kwotę 150 000,00 zł. Spółka był beneficjentem ostatecznym. W wyniku postępowania została 

wyłoniona firma, która w ramach tej kwoty, przy dołożeniu środków ze strony Spółki, powstała 

nowa instalacja tlenowa w starym skrzydle, która jest bezpośrednio połączona z nowym 

skrzydłem. Został postawiony zewnętrzny zbiornik na tlen ciekły, który oczywiście jest 

bardziej ekonomiczny od tlenu butlowego z którego korzystano.  Kolejny slajd przedstawiał 

wnioski o pozyskanie środków, o które Szpital chce aplikować. Pierwszy dot. uzyskania 

wsparcia w zakresie infrastruktury udzielania świadczeń opiekuńczo - leczniczych 

pochodzących z subfunduszu Modernizacji Podmiotów Leczniczych Ministerstwa Zdrowia, 

przewidywana kwota dofinansowania wynosi 4 000 000,00 złotych. W tym wniosku został 

wskazany Zakład Pielęgnacyjno Opiekuńczo - Psychiatryczny w Nowym Czarnowie. Została 

wyłoniona w drodze postępowania firma, której zostało zlecone wykonanie projektu 

budowalnego w zakresie nowego skrzydła w Nowym Czarnowie. Po inwestycji można byłoby 

zakwaterować już nie 49, a 100 pacjentów. Równolegle jest przygotowany również wniosek  

o wsparcie w zakresie wzmocnienia bezpieczeństwa i przeciwdziałania cyberatakom. 

Dofinansowanie wynosi 300 000,00 złotych na tego typu działania. Kolejnym wnioskiem był 

wniosek o uzyskanie dofinansowania w kwocie 1 500 000,00 zł na remont i przebudowę 

oddziału chorób wewnętrznych z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. Zostało to już 

sfinalizowane, umowa została podpisana w marcu, a zadanie zostało podzielone na dwa etapy. 

Pierwszym jest kompleksowy remont dachu na starym skrzydle wraz z termomodernizacją, 

instalacją klimatyzacji, a drugim - remont oddziału chorób wewnętrznych z przebudową 

poszczególnych pomieszczeń tak, żeby każda sala chorych miała bezpośredni dostęp do toalety. 

Jest to przebudowa między innymi klatki schodowej, która łączy oddział z gabinetami 

lekarskimi na poddaszu. Prezes kontynuując poinformował, że 8 kwietnia br. została wyłoniona 
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firma, która wykona te dwa zadania, ponieważ budynek jest objęty ochroną konserwatora. 

Każdy remont, każda przebudowa jest w oparciu o pozwolenie na budowę, czyli projekt 

budowlany na remont dachu, projekt budowlany na przebudowę i remont oddziału chorób 

wewnętrznych, następnie uzgodnienia z konserwatorem i stricte przetarg na wyłonienie firmy 

na tego typu działanie. Temat trudny, ponieważ fundusz przewiduje ramy czasowe  

na ukończenie zadania do końca grudnia bieżącego roku. Dodał, że jest w pełni zaangażowany 

i zadeklarował, że zostanie to wykonane w czasie. Następnie poinformował, że uzyskał 

zwiększenie finansowania ZOL-u na kwotę o ponad 400 000,00 złotych w okresie od marca 

bieżącego roku do grudnia bieżącego roku. Została zwiększona baza łóżkowa w ramach 

nadwykonań, w wyniku czego pozyskane zostały te środki. Środki te zostaną pozyskane już  

w oparciu o normalny ryczałt, a nie o nadwykonania, które do tej pory generował Zakład przy 

ul. Armii Krajowej. W tym przypadku również równolegle oczekuje na rozstrzygnięcie. Są to 

dwa wnioski, które składał do Fundacji PGE. Nad tym wnioskami czuwa również 

Przewodniczący Rady za co serdecznie podziękował. Jest to poprawa jakości udzielanych 

świadczeń zdrowotnych dla pacjentów Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego w Nowym 

Czarnowie, a przewidywana kwota darowizny, bo taką formę Fundacja PGE prowadzi, stanowi 

200 000,00 złotych. Za tę kwotę planuje wyremontować sanitariaty w starym skrzydle budynku 

w Nowym Czarnowie. Drugi wniosek dotyczy poprawy dostępności wysoko specjalistycznej 

diagnostyki dla mieszkańców Powiatu Gryfińskiego. Kwota 20 000,00 złotych i będzie  

to kwota częściowa, która pokryje przygotowanie pomieszczenia pod tomograf komputerowy 

w gryfińskim szpitalu. Następnie Prezes przeszedł do kolejnego slajdu, którym jest akredytacja 

i certyfikat ISO. Jeżeli chodzi o certyfikację, data certyfikacji była datą 18-20 maja bieżącego 

roku. Audyt musi się odbyć w bieżącym roku. Wobec tego wystąpiono z pismem do Centrum 

Monitorowania Jakości o przesunięcie terminu na sierpień 2022 r., ponieważ jeżeli chodzi  

o prace związaną z akredytacją, to cały czas bardzo mocno wrą Jego zdaniem, a także 

wszystkich zaangażowanych w proces akredytacji. Na chwilę obecną spełnionych jest 50% 

założeń akredytacyjnych. Poziom początkowy stanowił 21,7 %.  Aby uzyskać akredytację 

należy spełniać minimum 75% wszystkich procedur, instrukcji i formularzy niezbędnych  

w ramach standardów akredytacyjnych. Prezes dodał, że równolegle, kiedy będą uzyskiwać 

akredytacje, wystąpi o certyfikat ISO, ponieważ grupa pracowników zaangażowana w sytuację 

w Szpitalu oceniła, że i akredytacja czy prace przygotowujące do akredytacji pokryją się  

z pracami do certyfikatu ISO. Czyli innymi słowy mając przygotowanie do akredytacji, można 

się również starać równolegle o certyfikat jakości ISO. Jeżeli chodzi o sprzęt medyczny taki 

jak rękawice, kombinezony, ochraniacze na buty, maski, czepki, fartuchy ochronne, buty 
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foliowe i tak dalej, w zestawieniu od 1 kwietnia 2021 r. do 13.04.2022 r., pozyskano na ten cel 

kwotę 1 249 845,12 złotych. Jeżeli chodzi o dezynfekcję, mianowicie płyny do dezynfekcji rąk 

oraz małych powierzchni pozyskano kwotę ponad 25 000,00 złotych, natomiast darowizny  

w postaci leków pochodzące od firm farmaceutycznych były na kwotę przeszło  

12 262,59 złotych. Prezes kontynuując poinformował, że 28 marca br. oficjalnie zostało otwarte 

nowe skrzydło w Szpitalu. Dodatkowo Szpital cały czas jest zaangażowany w pomoc Ukrainie. 

Zostały przekazane na potrzeby uchodźców, którzy są zakwaterowani na terenie Powiatu 

Gryfińskiego, łóżka będące w rezerwie szpitalnej – 10 łóżek plus 80 materacy. Na zakończenie 

pożyczył spokojnych, rodzinnych Świąt Wielkiej Nocy.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski podziękował przede wszystkim za pozytywne 

informacje odnośnie działalności szpitala, wszystko idzie w dobrym kierunku. Szpital się 

rozwija dla dobra pacjentów i mieszkańców Powiatu Gryfińskiego. Podziękował również  

za życzenia Wielkanocne.  

 

Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że ma 5 krótkich pytań. Pierwsza sprawa -  

w Chojnie jest poradnia otolaryngologiczna. Szkoda, że nie ma chwil takiej poradni w Gryfinie, 

bo jest wielka potrzeba i czy ewentualnie nie ma takiej możliwości, aby w najbliższym czasie 

uruchomić? Oczywiście są to koszty gabinetu, ale także i znalezienie lekarza. Jest to duża 

trudność. Drugi problem, to problem, kiedy Pan Prezes przeniesie nocną pomoc do nowych 

pomieszczeń lekarską tak, jak było obiecywane? Jest to też bardzo ważna sprawa,  

bo uciążliwości dla lekarzy i dla chorych są znane w dotychczasowych pomieszczeniach. 

Następnie - trudność kadrowe. Czy z tych trudności Pan Prezes wyszedł, zarówno mowa  

o lekarskich, jak i pielęgniarskich? Czwarta sprawa, są to sprawy płacowe. Zyski Spółki na 

razie cieszą i niemniej wiadomo również, że zwłaszcza personel średni nie ma wygórowanych 

płac czy w tym zakresie coś się będzie robić? Po piąte Radny z przykrością stwierdził, że nie 

ma oddziału położniczego, jak patrzył na statystyki to ubiegłym roku było 622 urodzeń. Jest 

coraz więcej pań, które chciałyby rodzić i szkoda, że tego oddziału nie ma. Jednak wygląda na 

to, że jest to nieodwracalne.  

 

Prezes Zarządu Spółki Szpital Powiatowy Łukasz Dombek odpowiedział, że jeżeli chodzi 

o otolaryngologa, to jest w trakcie procedury zatrudnienia lekarza z Ukrainy właśnie o takiej 

specjalizacji. Zasili on Spółkę na oddziale, póki co internistycznym, natomiast jeżeli chodzi  

o tę pracę jako otolaryngolog w poradni.  Jest zamysł, aby otworzyć poradnię laryngologiczną 
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w Gryfinie. Jeżeli chodzi o opiekę nocną i świąteczną, to na chwilę obecną, tak jak Pan Radny 

zauważył, przeniesienia zostały wstrzymane, ponieważ są chwilę po pandemii, na tzw. 

rozruchu, gdzie dostosowywane są poszczególne pomieszczenia. W oparciu o wytyczne 

Wojewody zamknął powszechny punkt szczepień, z uwagi na brak chętnych. Cały czas te 

pomieszczenia są dysponowane. Na chwilę obecną chwilę zostały wyremontowane i oddane do 

użytku nowe pomieszczenia, także teraz chirurdzy poradni przyjmują w swoim gabinecie. 

Dodał, że lekarz chirurga w poradni jest już cały tydzień, czyli od poniedziałku do piątku, 

natomiast jeżeli chodzi o ortopedów, oni również mają swoje pomieszczenia, także powolutku 

przystosowywane są poszczególne pomieszczenia do danych usług.  

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy jest szansa, żeby w jakimś logicznym czasie nocna 

pomoc została przeniesiona. Czy to już w tym roku to nie nastąpi? Jest to pytanie, na które Pan 

Prezes pewnie zna odpowiedź. 

 

Prezes Zarządu Spółki Szpital Powiatowy Łukasz Dombek odpowiedział, że idealnym 

rozwiązaniem byłoby funkcjonowanie POZ-u w Spółce w godzinach 8:0 – 17:00, natomiast  

w tym samym pomieszczeniu od 18:00 do rana właśnie poradni nocnej i świątecznej. Cały czas 

to jest żywe. Jeżeli już będzie finansowanie i ostateczny plan, to będzie na bieżąco o tym 

zakresie informował. W miarę oczywiście umowy zostaną dostosowane pomieszczenia do 

poszczególnych usług, jeżeli takiej usługi nie ma, to jest cały czas na bieżąco w kontakcie  

z NFZ, żeby takie dodatkowe usługi uzyskać, pozyskać w ramach usług dodatkowych, czy  

w ramach umowy. Odnosząc się do kolejnego zapytania Radnego w zakresie kadry, 

poinformował, że wszystkie wznowione oddziały pracują na pełnych obrotach. Dodatkowo ten 

potencjał cały czas jest zwiększany. Planuje w maju jeszcze zwiększyć łóżka na oddziale 

chirurgicznym. Prowadzi rozmowy z personelem szczebla średniego, aby z 12 do 16 łóżek 

chirurgicznych posiadać na oddziale. Zakontraktowanych oczywiście. Dodatkowo jeszcze 

prowadzone są takie działania równolegle na oddziale internistycznym, aby zwiększyć stan 

łóżek z 22 do 26. Nowy projekt w ramach przebudowy oddziału internistycznego będzie 

zakładał, że na tym oddziale na ostatnim piętrze tak, żeby każda sala miała dostęp do łazienki, 

maksymalnie będzie mogło być 26 łóżek. Jeżeli chodzi o płacę, to personel lekarski pensje ma 

świetne. Jeżeli chodzi o personel szczebla średniego, to wynagrodzenia są na porównywalnym 

etapie ze szpitalami szczecińskimi. Następnie dodała, że w lipcu będzie również nowa siatka  

z płacami dla pielęgniarek. W zależności od wykształcenia danej pielęgniarki te zarobki 

również wzrosną. Osobiście stara się również sukcesywnie podnosić pensje, szczególnie dla 
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opiekunek medycznych, są to panie, które wykonują obowiązki właśnie pomiędzy pielęgniarką, 

a salową. Wobec tego te panie muszą być również dobrze nagradzane. Odnosząc się do 

zapytanie dot. oddziału ginekologiczno - położniczego, powiedział, że powziął analizy,  

z drugiej strony nie może pozyskać personelu, ponieważ aby ten oddział się spinał musiałby 

zatrudnić ordynatora i lekarzy ginekologów, dodatkowo pediatrów, neonatologów. Teraz chyba 

jest nowe rozporządzenie, że jeszcze na oddziale musi być na etacie psychiatra. Wobec tego 

pozyskanie takiego personelu niezbędnego do wznowienia oddziału ginekologicznego jest 

naprawdę bardzo ciężko. Jest w stałym kontakcie w tej kwestii z nowym Dyrektorem NFZ. 

Chcąc uspokoić Radnych dodał, że za pośrednictwem Starostwa, które było organizatorem 

przetargów na sprzęt medyczny, który trafia sukcesywnie do Spółki, jest również nowy fotel 

do zabiegów ginekologicznych z przeznaczeniem do poradni ginekologicznej, nowy 

ultrasonograf, nowe usg. Do poradni ginekologicznej w Szpitalu zatrudniona została nowa pani 

ginekolog. Obsługiwanych jest coraz więcej pacjentek. W okresie poświątecznym chciałby się 

jeszcze raz wybrać na spotkanie do Dyrektora Szpitala w Zdrojach, żeby podpisać umowę, żeby 

wyglądało to w ten sposób, że w poradni prowadzone są ciąże NFZ. Natomiast rozwiązanie tej 

ciąży następowałoby w Szpitalu w Zdrojach tak, żeby kobiety, przyszłe matki Powiatu były  

w pełni zabezpieczone, jeżeli chodzi o NFZ w zakresie noszenia i rozwiązania ciąży. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy pacjentki przebywające na oddziale chirurgicznym 

mają zapewnione konsultacje ginekologiczne. Czy odbywa się to w dzień, czy są dowożone 

czy ginekolog przychodzi na oddział, gdy jest taka potrzeba?  

 

Prezes Zarządu Spółki Szpital Powiatowy Łukasz Dombek odpowiedział, że musi dopytać 

Ordynatora, są to sporadyczne przypadki, chociaż nie wie, czy zdarzył się taki przypadek  

w szpitalu od października 2021 r., czyli od miesiąca, kiedy został wznowiony oddział 

chirurgiczny (odpowiedź Prezesa Zarządu stanowi załącznik nr 7a). 

 

Prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 8. 

 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za rok 2021 

(druk nr 3/XXXVI);  
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Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 9), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 21 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za rok 2021 (druk nr 3/XXXVI): 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 1, 

Uchwała Nr XXXVI/266/2022 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za rok 2021 została podjęta większością głosów. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 10. 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia oceny zasobów 

pomocy społecznej w Powiecie Gryfińskim za rok 2021 (druk nr 4/XXXVI);  

 
Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 9), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 21 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej  

w Powiecie Gryfińskim za rok 2021 (druk nr 4/XXXVI): 

za - 21, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXVI/267/2022 w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej  

w Powiecie Gryfińskim za rok 2021 została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 11. 

 
VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 r. (druk nr 5/XXXVI);  

 

W tym momencie posiedzenie opuścił Radny Sławomir Terebecki (21-1=20) 
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Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 9), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r. (druk  

nr 5/XXXVI): 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXVI/268/2022 w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r. została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 12. 

 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXXV/258/2022 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 3 marca 2022 r. (druk  

nr 6/XXXVI); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Sławomir Terebecki (20+1=21). 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 9), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 21 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/258/2022 Rady 

Powiatu w Gryfinie z dnia 3 marca 2022 r. (druk nr 6/XXXVI): 

za - 21, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXVI/269/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/258/2022 Rady Powiatu 

w Gryfinie z dnia 3 marca 2022 r.  została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 13. 

 



19 

 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wniosku Okręgu Polskiego 

Związku Wędkarskiego w Szczecinie Koło Nr 18 Gryfino-Miasto (druk  

nr 7/XXXVI);  

 

W tym momencie posiedzenie opuścił Radny Sławomir Terebecki (21-1=20) 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 9), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wniosku Okręgu Polskiego Związku 

Wędkarskiego w Szczecinie Koło Nr 18 Gryfino-Miasto (druk nr 7/XXXVI): 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXVI/270/2022 w sprawie wniosku Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego 

w Szczecinie Koło Nr 18 Gryfino-Miasto została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 14. 

 
X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wprowadzenia zakazu 

używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach 

Jeziora Steklno położonego na terenie gminy Gryfino (druk nr 8/XXXVI);  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 9), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach Jeziora Steklno położonego na 

terenie gminy Gryfino (druk nr 8/XXXVI): 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXVI/271/2022 w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach Jeziora Steklno położonego  

na terenie gminy Gryfino została podjęta jednogłośnie. 
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Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 15. 

 
XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym 

na terenie Powiatu Gryfińskiego (druk nr 9/XXXVI);  

 
Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 9), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy  

na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Gryfińskiego 

(druk nr 9/XXXVI): 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXVI/272/2022 w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy  

na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Powiatu Gryfińskiego 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 16. 

 
XII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyłączenia Policealnej 

Szkoły Zawodowej z Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie i jej likwidacji 

(druk nr 10/XXXVI);  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 9), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyłączenia Policealnej Szkoły Zawodowej  

z Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie i jej likwidacji (druk nr 10/XXXVI): 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXVI/273/2022 w sprawie wyłączenia Policealnej Szkoły Zawodowej  

z Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie i jej likwidacji została podjęta jednogłośnie. 
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Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 17. 

 

XIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2022 rok (druk nr 11/XXXVI);  

 

W tym momencie posiedzenie opuścił Radny Bartosz Biegus (20-1=19). 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 9), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Gryfińskiego na 2022 rok (druk nr 11/XXXVI): 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXVI/274/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Gryfińskiego na 2022 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 18. 

 
XIV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-2039 (druk nr 

12/XXXVI);  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 9), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-2039  (druk nr 12/XXXVI): 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXVI/275/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2022-2039 została podjęta jednogłośnie. 
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Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 19. 

 
XV. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 13/XXXVI). 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że sprawozdanie zostało przedłożone  

w formie pisemnej. Oczywiście znajduje się ono również na stronie BIP Starostwa 

Powiatowego w Gryfinie. W dniu dzisiejszym na posiedzeniu Zarząd dokonał rozstrzygnięcia 

postępowania prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji na zadanie pn. „Remonty 

cząstkowe grysami i emulsją asfaltową dróg powiatowych w 2022 roku z podziałem na  

4 zadania”. W dniu 11 marca br. na posiedzeniu Zarząd powołał w tej sprawie komisję 

przetargową. Wszyscy czekali na prace remontowe, ale żeby to rozstrzygnąć trzeba było 

dokonać przesunięć w środkach finansowych, ponieważ w tym okresie roboty drogowe 

wzrosły, tak jak pewnie roboty budowlane, a na tym zadaniu praktycznie o 40%. To zadanie 

Powiat będzie kosztowało w tym roku do 1 230 000,00 złotych i będzie realizowane w dwóch 

etapach, bo po zimie i potem przed zimą. Także to jest taki troszkę niedobry prognostyk, co do 

wydatków na zadania drogowe. Starosta poinformował, że 7 kwietnia br. Zarząd zlecił dwa 

zadania za kwotę około 70 000,00 złotych na przygotowanie projektów kosztorysów na te dwa 

zadania. Na zadanie trzecie dotyczące Żabnicy jest kompletna dokumentacja, a są to zadania 

dotyczące między innymi remontu ul. Sienkiewicza w Mieszkowicach i remont ul. Dworcowej, 

ul. Mieszka I. W pierwszym tygodniu maja br. Wydział Zarządzania Drogami przygotuje 

procedurę przetargową, tj. powołanie komisji do przeprowadzenia przetargu i na tą okoliczność 

muszą być przygotowane dokumenty związane ze SIWZ, tj. uruchomienie pierwszej edycji 

Polskiego Ładu, na które Powiat otrzymał dofinansowanie. W ramach tego samego posiedzenia 

Zarząd powołał komisję i przyjął SIWZ do przeprowadzenia przetargu na zadanie dotyczące 

przebudowy ulicy Kościuszki w m. Witnica. W ubiegłym roku Powiat podpisał umowę na 

otrzymanie dotacji z Dolnoodrzańskiej Inicjatywy Rozwoju Obszarów Wiejskich. Procedury 

są w tym zakresie dwuetapowe, gdyż z jednej strony decyzje podejmuje Stowarzyszenie, ale 

potem jest to weryfikowane oczywiście przez Urząd Marszałkowski. Powiat otrzyma 

dofinansowanie. Mowa o tym przedsięwzięciu, gdyż to będzie pierwsze zlecenie  

i rozstrzygnięcie w tym roku z kolei w zakresie robót inwestycyjnych i zapewne  

z niecierpliwością właśnie będzie oczekiwany wynik tego postępowania, przede wszystkim  

w zakresie jego ceny. Starosta ma nadzieję, że nie będzie zaskoczeniem, jak wartość oferty przy 

przetargu w zakresie bieżących remontów, ponieważ wówczas trzeba będzie się mocno 

zastanawiać nad realizacją w tym roku innych zamiarów na drogach. Kontynuując Starosta 
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poinformował, że Zarząd postanowił o dofinansowaniu zadań takich jak bieg transgraniczny - 

Szósty Gryfiński Transgraniczny Festiwal Biegowy, który odbędzie się na początku maja. 

Kwotą 3 500,00 zł został dofinansowany Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gryfinie. Również 

został dofinansowany, aczkolwiek już po wydarzeniu, Festiwal Włóczykij kwotą  

5 000,00 złotych, jeżeli chodzi o Gryfiński Dom Kultury. Dodatkowo Zarząd również 

postanowił o dofinansowaniu kwotą 5 500,00 zł wydarzenia z okazji 77 rocznicy forsowania 

Odry, które odbędzie się 23 kwietnia br. na Cmentarzu Wojennym w Starych Łysogórkach.  

W okresie międzysesyjnym Zarząd na posiedzeniach zajmował się tematami w zakresie 

szkolnictwa - w różnych aspektach, czyli wyrażeniem zgody na nauczania indywidualne, 

wyrażeniem zgody na utworzenie w Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie i Chojnie 

po jednym oddziale klasowym dla uczniów będących uchodźcami ukraińskimi, zgodnie  

z przyjętymi zasadami czy wytycznymi Ministerstwa w zakresie konkretnej ilość godzin oraz 

konkretnej, minimalnej ilości osób. Na dzisiejszym posiedzeniu Zarząd rozpatrywał wniosek  

I Liceum Ogólnokształcącego przy ul. Niepodległości w Gryfinie, ale Pan Dyrektor ostatecznie 

odstąpi od powołania tego typu oddziału z uwagi na to, że liczba uczniów w rzeczywistości się 

zmienia i stwierdził, że w tym momencie uczniowie wyrażali taką wolę i wolą realizować się 

w klasach, do których są przypisani. W tej chwili jest w niej jedenaście osób. Zarząd w drodze 

ogłoszonego konkursu powierzył od 1 września br. stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadpodstawowych w Chojnie obecnej Pani Dyrektor Adrianna Salamończyk, która kolejny 

raz brała udział w konkursie i była jedyną kandydatką. Starosta odnosząc się do ogłoszonego 

konkursu na stanowiska dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego poinformował, że na dzień 

dzisiejszy nie powierzono nikomu stanowiska, z uwagi na to, że nie zgłosił się żaden kandydat. 

Zgodnie z przepisami prawa oświatowego powierzenie nastąpi na podstawie pełnienia 

obowiązków nauczycielowi z tejże szkoły lub zastępcy, a później zostanie ogłoszony ponowny 

konkurs. Starosta kontynuując poinformował, że prowadzone są rozmowy z Narodowym 

Funduszem Zdrowia co do prowadzenia przez Szpital świątecznej, nocnej opieki zdrowotnej  

w Chojnie. W ostatnich dniach wpłynęła nowa oferta z Narodowego Funduszu Zdrowia 

dotycząca zarówno punktu w Gryfinie, jak i ewentualnie w Chojnie. Tak jak były prowadzone 

rozmowy z Panem Prezesem, zapewne odpowie tutaj pozytywnie na tę propozycję, aczkolwiek 

ze względu na to, że jest to okres świąteczny, to skompletowanie kadry będzie możliwe dopiero 

od 1 czerwca br. Poza tym ma powstać nowa siatka płacowa i w związku z tym również 

kontrakty mają być analizowane pod kątem inflacji. Dlatego ten okres także jest potrzebny do 

tego, aby sprawdzić, czy ta oferta faktycznie tutaj będzie obejmować wydarzenia, które mają 

nastąpić z rewaloryzacją tutaj kontraktu, bo to będzie istotne co do osobnej decyzji. Zdaniem 
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Starosty sprawa w tym zakresie odbyła się w dobrym kierunku. W przypadku pytań udzieli 

odpowiedzi. 

 

Radny Tomasz Mirakowski odnosząc się do zapisu ze sprawozdania „Zarząd jednogłośnie 

postanowił, że wniosek Naczelnika Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych 

dotyczący rozpatrzenia ofert na wykonanie dokumentacji projektowej na zadanie Budowa 

windy w budynku Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ulicy Sprzymierzonych 4 rozpatrzy 

w późniejszym terminie po jego uzupełnieniu” zapytał, o jakie uzupełnienie chodzi? Czy chodzi 

także o pieniądze? Kontynuując odnosząc się do kolejnego zapisu „Na wniosek Kierownika 

Referatu Kontroli i Audytu Wewnętrznego Zarząd jednogłośnie skierował zalecenia 

pokontrolne do Zarządu Spółki Szpital Powiatowy po przeprowadzonej kontroli  

w Szpitalu Powiatowym przez wspólnika - Powiat Gryfiński w zakresie kosztów zatrudnienia 

personelu niemedycznego szpitala” zapytał o jakie koszty zatrudnienia chodzi?  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że jeżeli chodzi o przygotowywanie 

czy prowadzenie zarządów to są określone wzory i procedury. I związku z tym sprawa, o którą 

Radny zapytał, dot. przesunięcia rozpatrzenia wniosku na kolejny Zarząd. Podyktowane było 

to tym, że miało nastąpić rozliczenie, a niestety jeszcze nie było przesunięcia środków 

finansowych, a należało przesunąć środki finansowe na to zadanie. Oczywiście na to zadanie 

Powiat ma środki finansowe, ale ujęte w rezerwie celowej z przeznaczeniem na pokonywanie 

barier architektonicznych, dostosowywanie zarówno budynków, jak i przestrzeni. Chodzi  

o windę czy podnośnik, który będzie niwelował różnice terenu pomiędzy parkingiem,  

a wejściem do Starostwa przy ul. 11 Listopada. Naczelnik Wydziału zrealizował zalecenie 

Zarządu przedkładając na kolejne posiedzenie zmiany w planie finansowym i wówczas Zarząd 

podjął decyzję zlecającą zadanie.  

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy winda powstanie w tym roku. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że taki jest plan. Obecnie powstaje 

dokumentacja techniczna. Nie jest to wielkie zadanie, natomiast tak jak wszędzie  

w dzisiejszych czasach, można natrafić na prozaiczne sprawy, jak trudności wykonawcze.  

Nie mniej jednak w tym zakresie myślą pozytywnie i nie jest to jakieś zadanie, które 

przerastałoby chyba możliwości. Odnosząc się do zapisu dot. skierowania wystąpienia 

pokontrolnego do Spółki Szpital Powiatowy w Gryfinie poinformował, że w ramach umowy 
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Spółki, bo takową ma każdy z właścicieli, tj. zarówno Powiat jak i Dom Lekarski, mogą 

samodzielnie dokonywać kontroli i Zarząd postanowił dokonać takowej kontroli. W wyniku 

przeprowadzonej kontroli powstały zalecenia. Zarząd interesowały koszty administracji, czyli 

personelu nie leczniczego, Zarząd chciał sprawdzić, czy one są adekwatne i rzeczowe. Główne 

zalecenia dotyczyły tego, aby Dyrekcja dokonała dostosowania czy aktualizacji 

obowiązujących przepisów i regulaminów, które sama tutaj przyjmowała tak, aby były 

adekwatne potem do decyzji podejmowanych w zakresie wynagradzania, nagród. W tym 

momencie akurat te przepisy były dostosowane do czynności, które podejmuje Prezes czy 

Dyrektor, aczkolwiek trzeba powiedzieć jasno, że Pan Prezes w tej chwili w tym zakresie jest 

oczywiście samodzielny i tak to wygląda. Starosta dodał, że kontrola rozpoczęła się  

w momencie, kiedy Spółka, to co dzisiaj Pan Prezes pokazywał, notowała wówczas wyniki 

ujemne. Nowy wynik jest dodatni i w tym momencie jak najbardziej decyzje Pana Prezesa były 

uzasadnione. Starosta kontynuując poinformował, że z informacji, które uzyskał, to Szpital 

Powiatowy w Choszcznie chyba teraz zamyka Oddział Ginekologiczno-Położniczy. Na terenie 

Powiatu jest sześćset urodzeń, czyli teoretycznie można powiedzieć, że w ramach takiej liczby 

urodzeń utrzymaliby się, natomiast problem polega na tym, że Szpital nie oferuje takich usług 

jak szpitale wyższej referencyjności i przez to sama procedura w gryfińskim szpitalu kosztuje 

trzy razy chyba czy nawet pięć razy mniej i to powoduje na takim oddziale bardzo duży deficyt. 

Tak, jak Prezes mówił, jest konieczność zatrudniania kolejnego personelu, aby wszystko 

przebiegało bezpiecznie. W tym wypadku tutaj jest mowa o psychologach. Zdaniem Starosty 

Pan Prezes idzie w dobrym kierunku i pokazuje jak można rozwiązywać troszkę inaczej 

sprawy, czyli jak np. ginekologia jednego dnia. Narodowy Fundusz Zdrowia nie zna takiej 

procedury, chociaż dużo się o tym mówi, gdzie w gabinetach specjalistycznych można 

przeprowadzić podstawowe zabiegi. Starosta dodał, że wiele osób z Państwa zapewne czytało 

wypowiedź obecnego Ministra Zdrowia i kierunki, które są obecnie w Szpitalu w Gryfinie 

wypełniają się z tym, co nakreśla ministerstwo. Dodał, że sam byłem pozytywnie zaskoczony, 

ponieważ kiedyś była mowa, że tomografy w szpitalach powiatowych, to nie bardzo, bo to się 

nie utrzyma. A właśnie w wywiadzie z Ministrem Zdrowia przeczytał o stawianiu  

na diagnostykę w takim zakresie w szpitalach powiatowych. Rozwój interny i wszystkich tych 

rzeczy, o których mówił Pan Prezes, które nie są bezpośrednio sprawami medycznymi, a około 

medycznymi, czyli ZOLe. Dodał, że bardzo się cieszy, że chirurgia rozwinęła się, bo interna 

bez chirurgii czy bez konsultacji chirurgicznej po prostu kuleje. Były pretensje, że potrzebne 

są ciągłe konsultacje i Starosta to rozumie, bo to jest zawsze odpowiedzialność i dbanie o to, 

żeby pacjent był jak najlepiej zaopatrzony. Nie da się często konsultować na telefon, czy 
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doraźnie, bo każdy chce, żeby to było jak gdyby kompatybilne. Starosta dodał, że ma nadzieję, 

że to w dobrym kierunku idzie.  

 
 
XVI. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że w okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. Następnie zapytał, czy któryś z Radnych chciałby 

złożyć interpelacje lub zapytanie. 

 

- nie zgłoszono interpelacji ani zapytań; 

 
XVII. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 
- brak; 
 
XVIII. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  
 
Przewodniczący Rady Roman Michalski zwrócił się do Radnych o ustalanie stacjonarnych 

dyżurów i o zgłaszanie ich do Biura Obsługi Rady. Następnie Przewodniczący przypomniał  

o terminie składania oświadczeń majątkowych, który upływa 30 kwietnia. Następna sesja 

odbędzie się stacjonarnie w siedzibie Starostwa Powiatowego w Gryfinie 

 

Radna Aleksandra Misiuna – Gólcz podziękowała Pani Robertowi Hołubowskiemu za pracę 

dla uchodźców. Radna dodała, że poznała Pana Roberta dwa miesiące temu i dla Radnej jest to 

człowiek orkiestra i chciała oficjalnie podziękować za to, co robi.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że Rada dołącza się do tych 

podziękowań.  

 

Radny Hubert Andrych powiedział, że zbiórka wojskowa dobiega końca. Do dnia 20 kwietnia 

jest możliwość wsparcia obrony terytorialnej Ukrainy w jakimkolwiek zakresie rzeczowym. 

Radny dodał, że udostępnił w poście na swoim profilu na portalu społecznościowym listę 

potrzebnych rzeczy.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski w imieniu Prezydium Rady oraz swoim również 

złożył życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych, życząc zdrowia, szczęścia, spokoju.  
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XIX. Zakończenie posiedzenia. 

 

O godz. 16:05 Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął XXXVI sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Magdalena Romankiewicz 

 

 

 

                              Przewodniczący Rady  

 

                                Roman Michalski 


